

Title (en)

STRING FASTENER.

Title (de)

SCHNÜRVERSCHLUSS.

Title (fr)

DISPOSITIF DE FIXATION DE LACETS.

Publication

EP 0553212 A1 19930804 (EN)

Application

EP 91919111 A 19911017

Priority

- NL 9002271 A 19901018
- NL 9101479 A 19910902

Abstract (en)

[origin: WO9206609A1] The invention relates to a device (3) for detachably securing string parts, in particular shoelaces (2), which device is provided with at least one hole (4) for passing through the string parts, and with a clamping element (5) for clamping the string parts to the device. This device is characterised in that it is provided with means (12) for holding string parts in a loop pattern. As a result, the free parts of the laces can be processed in an attractive manner.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un dispositif (3) servant à fixer de manière libérable des parties de ficelle, en particulier des lacets (2). Ce dispositif est pourvu d'au moins un trou (4) à travers lequel les parties de ficelle doivent passer, et d'un élément de serrage (5) servant à fixer les parties de ficelle au dispositif. Le dispositif se caractérise en ce qu'il est pourvu de moyens (12) servant à retenir la ficelle en une configuration de boucle. En conséquence, l'on peut agencer les parties libres des lacets de manière attrayante.

IPC 1-7

A43C 7/00

IPC 8 full level

A43C 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43C 7/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9206609A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

WO 9206609 A1 19920430; AU 8847791 A 19920520; EP 0553212 A1 19930804; NL 9101479 A 19920518

DOCDB simple family (application)

NL 9100206 W 19911017; AU 8847791 A 19911017; EP 91919111 A 19911017; NL 9101479 A 19910902